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Protokól z posiedzenia -

Komisji Porzqdku Publicznego
Rady Miejskiej
w Jgdrzejowie

Porz4dek posiedzenia:

Wybór Sekretarza Komisji.

Rozpatrzenie materialów na sesjg.

Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zasad usytLlowania

i liczby punktów z napojami alkoholowymi.

Dyskusja nad zakresem prac Stra2y Miejskiej.

Sprawy ró2ne.
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Pkr 1.
Wybór Sekretarza Komisji nastqpil jednogtoSnie. Sekretarzem Komisji
zostala M algo rzata Pol ak.

Pkt 2.
Rozpatrzenie materiatów na sesjg.

l. Zapoznanie Komisji z planem pracy Rady Miejskiej.
2. Zwrócenie uwagi na StraZ Miejsk4.
3. Radny Segieta zglosit problem oSwietlenia ulicznego na terenie wioski Mnicliów.
4. Pani Skarbnik przedstawila zmiany w budZecie

a. sprawa odroczenia raty podatku
b. poruszono problem oSwietlenia ulicznego - Swiatlo pal4ce sig w dzieti
c. sprawa bylej Orkiestry Kole.iowej

Wníosek Komísjí o pnylqczenie Orkiestry do Míejskiego Domu Kultury w Jgdneiowie.
Przegtosowano jednogloSnie. Wniosek zostal przyjgty.
d. Wniosek Komísji o zamianie w budiecie - líkwidacja dofínansowania " Naprzodu " 'o

Jgdnejów í dofinansowanie oíwietlenia ulicy Dojazd.
Przeglosowano wigkszoSci4 glosów. Wniosek zostal przyjgty.

Pkt 3.
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zasad usytuowania i liczby

punktów z napojami alkoholowymi.
l. Sprawa sprzedazy alkoholu osoborn nieletnim - ploblern alkoholizmu mtodzieZy

i dzieci.
2. Wniosek Komisji o podniesíenie líczby punktów spnedaiy alkoholu do 120,

Plzeglosowano jednogloSnic. Wniosek zostal przyjgty.
3. Wniosek o zmníejszenie iloíci míejsc konsumpcyjnych w gastronomii

( Uch. nL. XXXVIU 234193 $. I pkt 3) z 50 do 30, oraz o skre{lenie z, tejie uchwaty

$. 4 pkt 3. I'rzeglosowano jednogtoSnie. Wniosek zostal przy.igty.

Pkt 4.
Dyskusja nad zakresem prac Stra2y Miejskiej.

l. Sprawozdanie Komendanta StraZy Miejskiei o placy StraZy na terenie Miasta
i Ciminy Jgdlzeiów.

2. Wníosek Komisji o pneníesienie handlu z ulicy Koícielnej nu Plac Targowy.
Plzeglosowano jednogloSnie. Wniosck zostal przyjgty.

3. Wniosck Komisi i  o uwzglgdnienie w budZecie na rok 199-5 funduszy na zakupienic
samochodu dla StraZy Miejskiej. Przeglo.sowano.iednogloSnie. Wniosek zostal przyigty.
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